
PRoToKoŁ NR Il2018

Z sesji Rady Gminy w Fałkowie, która

odbyła się w dniu 19 listopada 2018 roku.

Na wstępie głos zabrat radca prawny Urzędu Gminy Zygmunt Ptak, który

poinformował zę Postanowieniem z dnia 9 listopada 2018 roku Komisarz

Wyborczy w Kielcach III zwotał I sesję Rady Gminy w Fałkowie na dzien

19 listopada 2Ol8 roku na godzinę 9.00 w celu złoienia ślubowanla przez

radnych oraz przez Wojta Gminy wybranych w wyborach samorz4dowych

w dniu 2I paźdzl'ernika 2018 roku.

Jak dalej poinformował radca prawny zgodnie z przepisami ustawy

o samorządzie gminnym I sesję rady gminy do czasu wyboru

Przęwodnlczqcego Rady Gminy prowadzi najstarszy wiekiem radny obecny na

obradach i jest nim Antoni ChudY.

obrady I sesji w obecnej kadencji otworzył. Antoni Chudy, który na

wstępie pogratulował radnym wyboru.

Następnie przewodn rcz4cy obrad powitał :

. Wójta Gminy

- Zastępcę Wójta Gminy

- Skarbnika Gminy

- Radcę Prawnego

- Przewodntczącq Gminnej Komisji

Wyborczej w Fałkowie

Sołtysów oraz pozostałych uczestników obrad.

Lista obecności stanowi załqcznlknr 1 do niniejszego protokołu.

PrzewodnrcZqcy obrad zwróctł się do Przewodniczqcej Gminnej Komisji

Wyborczej w Fałkowie Doroty Anioł o wręczenie nowo wybranym radnym

zaświadczęn o wvborzę .

Henryka Koniecznego,

Zdzisława Skibę,

B o gumiłę Wyci szki ewlcz )

ZygmuntaPtaka,

Dorotę Anioł,



Podczas wręczanla zaśwladczęń Dorota Anioł pogratulowała radnym wyboru.

Radni otrzymali równiez gratulacje od Wójta Gminy Henryka Koniecznego

t Zastępcy Wójta Gminy Zdzisława Skiby.

W dalszej kolejności Przewo dnl'czqca Gminnej Komisji Wyborczej

wręczyła zaśwl'adczenię o wyborze nowo wybranemu Wójtowi Gminy

Henrykowi Koniecznemu jednocześnie gratuluj4c mu wyboru.

Do gratulacji doł4czyt. się PrzewodnrcZqcy obrad Antoni Chudy, tadnt oraz

pozostali uczestnicy obrad.

Przewodniczqcy obrad poinformował, ze zgodnle Z przępisami ustawy o

samorz4dzie gminnym radnt przed przystqpteniem do wykonywania mandatu

radnego składaję ślubowanie.

Najmłodszy wiekiem radny Agnieszka Zęnka-Zganiacz odcz5Ąał.a treść

roty ślubowania.

Następnie odcz5Ąał.a ona listę radnych po czym kaidy z ntch wypowiedział

słowa ,, ślubuję tak mi dopomóz Bóg''

PrzewodnrcZ4cy obrad stwierdził, ze na stan Rady 15 radnych zgodnte z

listą obecności w obradach uczestntczy 15 radnych co stanowi quorum do ..

podejmowania prawomocnych uchwał i decyzjt.

Lista obecności radnych stanowi zał.qczntknr 2 do niniejszego protokołu.

Będęc przy głosi'e przewodtttczqcy obrad poinformował, Że Komtsaru

Wyborczy w Kielcach III wraz z Postanowieniem z dnia 9 listopada 2078 roku

w sprawi ę zwoŁanta I sesji Rady Gminy w Fałkowte przesłał porzqdek obrad w

następuj 4cym brzmieniu :

1. Otwarcteprzezradnego seniora I sesji Rady Gminy.



2. Wręczenie przez Przewodniczqcq Gminnej Komisji Wyborczej nowo

wybranym radnym zaśwtadczen o wyborze.

3. Wręczenie przez Przewodntczqcq Gminnej Komisji Wyborczej nowo

wybranemu Wójtowi zaśwtadczenia o wyborze.

4. Zł'ozenie ślubowanlaprzez radnych Rady Gminy.

5. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum).

6, Przyjęcie porzqdku obrad.

7. Wybór Przewodn|czqcęgo Rady Gminy.

a) zgł.aszanie kandydatów na P rzewodniczęcego Rady Gminy,

b) wybór Komisji Skrutacyjnej,

8. PrzejęaeprZęZ Przewodnlcz4cego Rady Gminy prowadzenia obrad sesji.

9. Wybór Wiceprzewodniczqcego Rady Gminy.

I0 .Zł.oźzenie ślubow ania przez Wój ta Gminy.

ll.Zakonczeme obrad.

o zmianę do porzędku obrad wnioskowata Skarbnik Gminy Bogumiła

Wyciszki ęwIQZ.

ZwrocIła się ona o wprowadzęnle W pkt.10 tego porzędku podpunktu

.,,a,, w następuj4cym brzmieniu ,,rozpatrzenie projektu uchwily w sprawie

uchylenia Uchwały Nr XXXYilIl288l2018 Rady Gminy w Fatkowte z dnta

11, ,,października 2018 roku w sprawie zasad udzielania dotacji celowych '.
z budzetu Gminy Fałków dla ochotniczych Strażzy Poiamych, trybu

postępowania o udzielenie dotacji i sposobu kontroli oraz rozltczanla,,

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnl'e przyjęła wnioskowanQ

zmianę do porz4dku obrad.

Przechodzqc do kolejnego punktu Przewodnrczqcy obrad Antoni Chudy

poinformował, ze zgodnie z przepisami ustawy o Samorzqdzie gminnym wybór

Przewodnicz4cego i Wiceprzewodniczqcego Rady Gminy odbywa się

w głosowaniu tajnym.



Dla przeprowadzenta tych głosowań konieczny jest wybór komisji

skrutacyjnej w liczbie od trzechdo pięciu osób.

W zwlqzkuztymzwróctt się on do radnych o określenie tejltczby.

Radni jednogłośnie stwierdzlli aby komisja skrutacyjna|tczyt.a 3 osoby.

Następnie Przewodniczqcy obrad zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na

Przewodniczącego Rady Gminy.

Poinformował on równtei, ze osoby zgłaszane Ia Przewodniczqcego i

Wiceprzewodniczęcego Rady Gminy nie mogę wchodzić w skład Komisji

Skrutacyjnej.

Radny Grzegorz Zganiacz na Pruewodniczqcego Rady Gminy zgł.osił

kandydaturę radnego Piotra Gonerki, który wyraztt. zgodę.

Radny Robęrt Bomba na Przewodnrczqc4 Rady Gminy zgł.oslt'

kandydaturę radnej Anny Pluta, która wyrazIł.azgodę.

Radna E\żbięta Śn*ińska na Przęwodniczqcq Rady Gminy zgłoslła

kandyd aturę A gni e s zkt Zenka- Z ganiacz' kt ó ra ró wni ez w yr az|ł'a z go dę .

W zwtqzkl z tym, ze nie zgłoszono innych kandydatur na Przewodniczęcego

Rady Gminy PrzewodnrcZący obrad zamknqłIlstę zgł.oszen.

Po wcześniejszym ustaleniu przez radnych, ze Komisja Skrutacyjna

będzie\tczyc 3 osoby w skład Komisji zgłoszeni zostali następuj4cy radni:

- Baran Grzegor4 .

- Dziuba Jan,

- Zgantacz Grzegorz,

Ktorzy wyrazlLi zgodę na pracę w tej Komisji.

Uchwała Nr I/1/2018 w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla

przeprowadzenia głosowania nad wyborem Przewodniczącego i

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy stanowi załączniknr 4 do protokołu.

Przewodniczqcy obrad zwrócIł się do Komisji o ukonstytuowanie się,

a następnie ogłosił on przerwę w obradach na przygotowanle przez Komisję

Skrutacyjnq kart do głosowania



Po rozdaniu przez Komisję kart do głosowania radca prawny Zygmunt

Ptak omówtł. zasady glosowanla.

Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczęcy Komisji Skrutacyjnej

Grzegorz Baran odcryĄał. treśó protokołu.

Zprotokołu wynika, ze kandydaci na PrzęwodnrcZqaego Rady Gminy otrzymaIi

następuj ą c4 ltczb ę gło sów :

Gonerka Piotr - 9 głosów,

PlutaAnna - f głosy,

Zetka.Zganlacz Agnieszk a - 4 gł.osy,

W zwtqzku z tym na Przewodniczqcym Rady Gminy został wybrany radny

Gonerka Piotr.

Protokół wraz kartami do głosowania stanowi załqcznik nr 5 do niniejszego

protokołu.

Następnie Przewodniczący obrad odczytał Uchwałę Nr ll2l2014 w

sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy w Fałkowie, która stanowi

załączniknr 6 do protokołu.

Przewodnicz4cy obrad wręczajqc kwiaty pogratulował Piotrowi Gonerce

wyboru na Przew odniczqcego Rady Gminy i przekazał mu dalsze prowadzenie

obrad sesji.

Do gratulacjiprz5rł.qczył się Wojt Gminy oraz inni uczestnicy obrad sesji.

Piotr Gonerka na wstępie podziękował radnym za okazarte mu zaufante i

powierzenie funkcji Przewodnlcz4c Rady Gminy.

Zapewn!ł on, ie będzie się starał aby pracq Rady Gminy kięrować dobrze i

ponad podziałami dla dobra mieszkańców naszej Gminy.

Przechodzqc do kolejnego punktu obrad Przewodniczący Rady Gminy

zwrocił. się o zgł.aszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy .

Radny Jan Rutowicz zgłosił kandydaturę Mari Domańskiej.

Radna Monika Stefańska zgtos|ła kandydaturę Agnie szki Zenka-Zgattacz.



Zgłoszone kandydatki wyraziły zgo dę.

W zwtqzku z tym, ze nie głoszono innych kandydatur na

Wiceprzewodniczęcego Rady Gminy PrzewodnrcZ4cy Rady Gminy Piotr

Gonerka zankn$' listę zgłoszeń. \
Uchwała Nr I/3/2018 w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla

przeprowadzenia głosowania nad wyborem Wiceprzewodniczącego Rady

Gminy stanowi załączniknr 7 do niniejszego protokołu.

Następnie Przewodniczqcy Rady Gminy zwroctł' się do Komisji

Skrutacyjnej o przeprow adzentegłosowania i ogłos It przerwęw obradach sesji.

Po zakonczęntu głosowania przewodnicz4cy Komisji Skrutacyjnej

Grzegorz Baran odcz1Ąał treśó protokołu, z którego wynika Że zgł.oszone

kandydatki otrzymały nastę pIlJ qCq liczb ę gło sów :

Domańska Maria - 11 głosów'

Zenka-Zganiacz Agnieszk a - 4 głosy,

Wiceprzewodnicząc4 Rady Gminy została wybrana radna Maria

Domańska .

Protokół wTaz zkartamt do głosowania stanowt zał.4cznik nr 8 do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr Il4l20,1,4 w

sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Fałkowie, która

stanowi załączniknr 9 do protokołu.

Następnie Przewodnrcz4cy Rady Gminy wręcząqc kwiaty pogratulował

Marii Domańskiej wyboru na Wiceprzewodniczęcą Rady Gminy.

Do gratulacji przył4czy.t się Wójt Gminy Henryk Konieczny orv inni

uczestnicy obrad.

Maria Domańska podziękowała Za powierzenie jej funkcji Zastępcy

Przęwodniczqcego Rady Gminy oraz Za gratulacje.

W zwtqzk<ll z tym, ze kolejny punkt porządku obrad sesji przewidywał

zł.ozęnie ślubowannprzez Wójta Gminy Przewodniczqcy Rady Gminy odczytał.

treść ślubowania.



Po odczytaniu treści ślubowania Wójt Gminy Henryk Konieczny

wypowiedzl,ał. słowa ,, ślubuję' tak mi dopomóz Bóg''.

Następnie Wójt Gminy przyjqł gratulacje od Przewodntczqcego Rady

Gminy oraz pozostałych uczestników obrad sesj i.

Przewodnrczący Rady Gminy poinformował zebranych, ze w dniu

dzisiejszym przypada 20 rocznica wyboru obecnego Wojta Henryka

Koniecznego na to stanowisko, wręczajqc ztej okazji kwiaty pogratulował on

Wójtowi Gminy.

Uczestnicy obrad sesji gratulacje dla Wójta Gminy wyrazili brawami.

Na zakoń czenię gł'os zabrał Wójt Gminy, który na wstępie ponownie

pogratu1ował radnym wyboru oraz stwierdził, Że d\a dobra Gminy naszĄ małej

ojczyzny oraz poprawy zyciajej mieszkańców będzie wspóĘracował zarówno

zRadą gminy jak równiez sołtysami.

Realizujęc kolejny punkt porzędku obrad Przewodniczqcy Rady Gminy

Piotr Gonerka udzielił głosu Skarbnikowi Gminy Bogumile Wyciszktewtcz,

która omówiła projekt uchwały.

Poinformowała ona, ze Rada Gminy dla zapewnienia jednolitych zasad pomocy

w finansowaniu zaduh podczas obrad sesji w dniu 1I października 2018 roku

podjęła uchwałę dotyczqcq zasadudzielania dotacji celowych zbudŻętu Gminy 
.

Fałków dla jednostek ochotniczych Strazy Pozarnych, trybu postępowania o

udzielenie takiej dotacji, sposobu ich kontroli oraz rozliczanta.

Jak dalej poinformowała Skarbnik Gminy, Regionaln a lzba obrachunkowa w

Kielcach w ramach Sprawowanego nadzoru finansowego nad działalności4

Gminy wskazała, Że uchwała ta jest zbędna poniewaŻ zakres dofinansowania

powinien byc zawarty w budzecie Gminy uchwalonym na sesji Rady Gminy

stosown4 uchwałę.

Wypowiedź Skarbnika Gminy uzupełnił radca prawny Zygmunt Ptak,

który wyjaśnił, zę w budzecie Gminy na 201'8 rok zostały określone środki na



udzielanie dotacji celowych mtędzy innymi dla jednostek ochotntczych Strazy

Pozarnych.

W związku z ubieganiem się jednostki ochotniczej Straiy Pozarnej w

Fałkowie o środki z funduszy unijnych na sesji w dniu II puŹdziernika 2018

roku zostata podjęta stosowana uchwała w tym temacie, którę przesłano do

Regionaln ej Izby Obrachunkowej w Kielcach.

Skoro RegionalnaIzba obrachunkowa w Kielcach wskazała, Że uchwała ta jest

zbędnakonieczne jest jej uchylenie stwierdził Zygmunt Ptak.

W temacie projektu tej uchwały głos zabrat i dodatkowych wyjaśnień

udzielił Gminny Komendant ochotniczych StraŻy Pozarnych Gtzegorz

Zgantacz.

Następnie Przewodniczqcy Rady Gminy odczytał projekt tej uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłoŚnie podjęła uchwałę

Nr I/5/2018 w sprawie uchylenia UchwaĘ Nr XXXVIII/288|2018 Rady

Gminy w Fałkowie z dnia t,l' października 2018 roku w sprawie zasad

udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Fałków dla Ochotniczych

Straży Pożarnych, trybu postępowania o udzielenie dotacji i sposobu

kontroli oraz rozLiczania' która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego

protokołu.

', Głos ponownie zabtał. Przewodnlczqcy Rady Gminy Piotr Gonerka, który

zwrócIt uwagę.ze Rada Gminy swoję dztałalnośó rozpoczYna w szczegóInym

dla Polaków roku którym jest 100 lecie odzyskania niepodległości przez nasz

kraj.

Zwroc\t. się on do uczestników obrad o odśpiewanie hymnu państwowego.

Po odśpiewaniu hymnu głos ponownie zabrał Piotr Gonerka, który podziękował

Dyrektorce Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie Mirosławie Palus,

Dyrektorce Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie Mariannie Grazynie

Michalskiej oraz nauczycielom i uczniom Za przygotowanie t udział. w



akademiach ( w szkołach i w kościele podczas mSZy świętych) a takie marszu

zorganizowanym z okaĄi 100 rocznicy odzyskania niepodległości.

Podziękował on również władzom Gminy, pracownikom urzędu gminy,

członkom ochotniczych Straiy Pozarnych za aktywny udział' w obchodach

święta niepodległości, księżom z parafii w Fałkowie i w Czermnie za

odprawienie w kościołach mszy świętych w intencji ojczyzny oTaZ

mieszkańcom którzy przyłączyli się do wspólnych obchodów tej uroczystości.

W temacie poruszonym przęz Przewodniczqcego Rady Gminy Piotra

Gonerkę głos równtęz zabtał" wójt Gminy Henryk Koniczny.

W swojej wypowiedzi podkreślił on ważnoŚó odzyskania niepodległoŚci prZęZ

naszkraj.

Podziękował on rówrrl'ęi wszystkim którzy przygotowali obchody tego święta,

wzięli w nim czynny udziat. (między innymi dyrektorkom szkół , nauczy:ielom i

uczniom), mieszkań com oraz tym ktorzy zadbali o bezpieczeństwo uczestników

marszu ( tj. druhom z jednostek Ochotntczych Straiy Pozarnych z terenu

Gminy).

Będ4c przy głosie Wójt Henryk Konieczny stwierdził , ze zarówno on jak i radni

wybrani na kadencję 2OI8-2O23 obdarzeni zostali zaufantęm przez

mieszkańców naszej Gminy szczegóInie po to aby dbaó o ich dobro.

AbY wspólnie w zgodzie i porozumieniu reaItzowaó zadanta dla dobra

społeczeństwa naszej Gminy dodał Wójt Henryk Konieczny.

W zwtqzku ze zrealizowaniem porz4dku obrad Przewodniczqcy Rady

Gminy podziękował wszystkim zaudział. i o godz. 10.30 zamkn4ł' obrady I sesji

Rady Gminy.

Na tym protokół zakonczono.

Przewodnrczqcy Rady GminyProtokółował.a
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